
Komentář k dotacím a grantům v roce 2017

Úspěšné fungování naší TJ závisí do značné míry na objemu dostupných finančních prostředků. 

Pochopitelně není možné pouze z malých příjmů TJ, členských příspěvků našich sportovců a příznivců. 

Každoročně proto spoléháme na zásadní finanční zdroje ve formě grantů a dotací. Tyto zdroje pak 

pro nás, vesměs v řádu statisíců, poskytují především: Městská část Praha Březiněves, Magistrát hl. 

města Prahy a Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy. Tyto skutečnosti prezentujeme jak na 

našich členských schůzích, webových stránkách a v Březiněveském zpravodaji.

Především těmto organizacím tímto děkujeme za podporu úspěšného rozvoje sportu v Březiněvsi.

Ing. Jan Vocel, předseda TJ Březiněves




